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Ljubljana - »Danes smo opravili pre-
liminarne pogovore z Ivico Todo-
ričem in predstavniki Agrokorja, ki
jih bomo nadaljevali v naslednjih
tednih,« je po včerajšnji skupščini
povedal predsednik uprave Merca-
torja Žiga Debeljak. Ta podrobnosti
ni želel pojasniti, »češ da so se tako
dogovorili s predstavniki Agrokorja«.
Po neuradnih informacijah naj bi se
pogovori med vodstvom Mercatorja
in Agrokorja nadaljevali že konec
prihodnjega tedna v Zagrebu, To-
dorič pa naj bi bil pripravljen tudi na
prodajo Konzuma.

Debeljak je Todoriču začetek po-
govorov o odkupu hrvaške trgovske
verige Konzum in srbske Idee sicer
predlagal že marca, vendar se je
Todorič na ponudbo odzval šele mi-
nuli teden, torej šele potem, ko mu je
spodletel poskus nakupa četrtinske-

ga deleža v Mercatorju. »Rast s stra-
teškimi povezavami je sestavni del
Mercatorjeve strategije,« je včeraj
poudaril Debeljak in dodal, da jih
zanima povezava z vsakim trgovcem
v regiji.

Včerajšnja skupščina Mercatorja
je sicer minila brez zapletov. Del-
ničarji so podprli predlog, po ka-
terem bo Mercator letos izplačal bru-
to dividendo v višini osem evrov za
delnico, uprava in nadzorniki so do-
bili razrešnico, za revizorja pa je bil
imenovan KPMG. »To je bila gotovo
najhitrejša skupščina v zadnjih petih
letih z najmanj udeleženimi, saj velik
del delničarjev ni mogel glasovati,« je
po skupščini povedal Debeljak.

Večina bank, lastnic Mercatorja,
zaradi postopkov Urada za varstvo
konkurence (UVK) včeraj ni imela
glasovalnih pravic, včeraj dopoldne
pa so se tudi v Skupini Pivovarna

Laško odločni, da na skupščini ne
bodo glasovali. V Laškem namreč
niso želeli tvegati novih postopkov
UVK, ki je že v enem od prejšnjih
postopkov ugotovil, da med Mer-
catorjem in Skupino Pivovarna Laško
obstaja posredna koncentracija. Po-
leg tega so družbe iz Skupine Pi-
vovarna Laško pristopile k spora-
zumu bank za prodajo večinskega
deleža Mercatorja, zaradi česar je
tudi priglasila koncentracijo pri
UVK. »Proti družbam iz Skupine Pi-
vovarna Laško ni bil uveden po-
stopek,« je za Dnevnik včeraj po-
jasnil direktor UVK Damjan Matičič.
Poleg Laškega na skupščini niso gla-
sovale niti NLB, Nova KBM, Go-
renjska banka in Banka Celje, proti
katerim je UVK že pred časom uvedla
postopek. Kot je povedal Matičič, jih
nobena od bank ni zaprosila za iz-
dajo začasnega dovoljenja za gla-
sovanje na skupščini.

Tik pred
začetkom
včerajšnje
skupščine, na
kateri je manjkala
večina velikih
lastnikov
Mercatorja, sta
sedla za mizo tudi
predsednik
uprave
Mercatorja Žiga
Debeljak in
lastnik Agrokorja
Ivica Todorič. Z
izjemo tega, da
sta začela
pogovore glede
Mercatorjevega
morebitnega
nakupa
Agrokorjeve
trgovske verige,
podrobnosti niso
znane, bodo pa se
pogovori
nadaljevali že
prihodnji teden v
Zagrebu.
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